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Julehygge p¬ Julehygge p¬   

Vokslev Friskole og BßrnehaveVokslev Friskole og Bßrnehave  

Sßndag d. 29. november afholdt Vokslev Friskole og Bßrnehave sit ¬rlige julearrange-

ment, som var tilfßrt flere fornyelser.  

Duften af hjemmebag var det fßrste, man mßdte, n¬r man tr¬dte ind i hallen p¬ skolen. 

Der var 4 forskellige vÞrksteder, hvor bßrn som voksne kunne blive kreativt udfordret.  

Pebernßdder, kagefigurer, mint-

pastiller og julehjerter blev fremstillet 

i lange stimer og b¬ret hjem i glas og 

kasser.  

Faster Birthe Marie HvirvelkÞr spon-

sorerede b¬de tid og materialer til 

kreering af flotte julehjerter.  

Guf og Kugler sponsorerede mintpa-

stiller og belgiske vafler.  

Charlotte ved òmintpastil-bordetò og 

Hans ved vaffeljernet sßrgede for 

godter til den sßde tand.  

Julemanden og hans kone kom p¬ 

besßg med slik, og et par danse 

blev det ogs¬ til.  

Derefter kunne bßrnene blive foto-

graferet sammen med den rare jule-

mand og hans dejlige kone som mo-

tiv p¬ familiens ¬rlige julekort. 

Det var ogs¬ muligt at kßbe en mi-

stelten eller en julestjerne - alle le-

veret af Blomsterpigen fra Nibe. 

Udenfor var der salg af juletrÞer - 

og der er stadig nogle tilbage, hvis 

man ikke har f¬et kßbt endnu. 

Kl. 16.00 gik alle over i Kirken.  

Med Jens-Anders Djernes som prÞst, NibeblÞserne p¬ deres blÞsere og bßrn fra Vokslev 

Friskoles indskoling med sang og nissehuer, fik de fremmßdte sig en dejlig oplevelse p¬ 

alle m¬der. 

Stßtteforeningen vil gerne takke alle for deres opbakning, og samtidig ßnske alle en glÞ-

delig jul og et godt nyt¬r.  

Nivianna og Ditte 

i gang med kage-

figurer 

 

 



SIDE  2 

I mange ¬r har der vÞret afholdt mßde med kommunens stadsgartner om pasningen af 

vores kommunale grßnne omr¬der. Det har vÞret mßder, som har vÞret meget populÞre 

i mange af kommunens landsbyer. Hos Vokslev Samr¬d har begejstringen imidlertid vÞret 

meget begrÞnset, idet vi har haft svÞrt ved at genkende de indg¬ede aftaler, med det 

der blev udfßrt i praksis.   

I ¬r havde Aalborg Kommune valgt at udvide mßdetemaet, s¬ der ogs¬ blev mulighed for 

at drßfte alle mulige andre emner - ikke kun de grßnne omr¬der. Vokslev Samr¬d havde 

sat flere forskellige emner p¬ dagsordningen, og kommunen havde indkaldt 4 personer fra 

4 forvaltninger. Imidlertid var der afbud fra Park og Natur, hvorfor der òkunò var reprÞ-

sentanter fra Landdistriktsomr¬det, Trafik & Veje samt Vandmiljßafdelingen.  

1. Renovering af gadebelysning 

Aalborg Kommune kunne love, at der i lßbet af 

2016 vil ske en udskiftning af trÞmaster p¬ Hobro-

vej, Binderupvej og Huulmßllevej, og at nye ma-

ster opsÞttes med den rigtige afstand i forhold til 

opn¬else af korrekt belysning p¬ bl.a. cykelstien. 

Belysningen bliver sandsynligvis LED-belysning.  

Masteplaceringen bibeholdes i den nuvÞrende side 

af Hobrovej pga. pladsproblemer i den anden side, 

men s¬ lÞnge cykelstien bliver ordentligt belyst, 

s¬ havde Samr¬det heller ikke noget imod dette.  

2. Viderefßrelse af cykelsti til Ï. Hornum 

Pga. d¬rlige oversigtsforhold p¬ strÞkningen mel-

lem Friskolen og T¬rupvej, samt fordi Friskolen har 

elever fra Ï. Hornum, havde Samr¬det ßnsket at 

den eksist. cykelsti p¬ Hobrovej blev forlÞnget.  

Etablering af nye cykelstier sker med udgangs-

punkt i kommunens cykelstiplan samt skolevejs-

planen. I cykelstiplanen sker der en prioritering i 

forhold til antallet af cykelister, hvorfor cykelsti-

ßnsket i denne sammenhÞng vil f¬ en meget lav prioritering. Trafik & Veje vil nu foretage 

en vurdering af skolevejen i forhold til trafiksikkerheden og vende tilbage.  

3. Udtynding af bevoksning p¬ nordskr¬ningen af Hobrovej ved engen 

Kommunen har tidligere foretaget udtynding p¬ skr¬ningen, s¬ der var et flot udsyn over 
¬lßb og engen, men nu er skr¬ningen groet helt til igen. Park og Natur besigtiger forholde-
ne, og hvis de skßnner det nßdvendigt vil en udtynding blive foretaget i vinterperioden.  

4. Vildris p¬ trÞer p¬ Skr¬vej  
Samr¬det havde ßnsket vildris fjernet, da 2 biler efterh¬nden havde svÞrt ved at komme 
forbi hinanden p¬ Skr¬vej.  

Inden mßdet havde Park og Natur fjernet alle vildris.  

5. Vedligeholdelse af brinkene langs det kommunale stryg ved mßlledammen 
Vandmiljßafdelingen havde ikke mulighed for at hjÞlpe med en pleje af brinkene. Hvis 
brinkene ßnskes vedligeholdt som nu, s¬ er det en opgave for byen Vokslev. 

6. Ny bro ved Huul Mßlle 

I de sidste 15 ¬r - mindst - har der vÞret sagt og skrevet om, hvor ringe broen over ind-

lßbet til Huul Mßlle er, uden der er sket noget som helst af den grund.  

¡rsmßde med Aalborg Kommune¡rsmßde med Aalborg Kommune  

 

   Det skÞve lys i Vokslev 
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Trafik & Veje kunne oplyse, at der er  

meget f¬ midler til brorenoveringer, 

men broen indg¬r dog i prioriterings-

listen sammen med mange andre.  

Der er 100 emner p¬ listen, hvoraf de 

30 er kritiske. Broen figurerer som ®n 

ud af de fem mest kritiske i kommu-

nen, men der er desvÞrre ikke afsat 

penge til brorenoveringer i de nÞste 

4 ¬r.  

7. Oprensning af indlßbet fra 
Binderup ¡ til mßlledam 

Det er lodsejernes forpligtigelse at 
oprense indlßbet, men da mßlledam-
men er umatrikuleret er der ingen lodsejere. Vandmiljßafdelingen har lovet at undersßge, 
om der er mulighed for at kommunen kan foretage oprensning i forbindelse med grßdeop-
samling eller lignende.  

8. Vokslev Forsamlingshus trÞnger til nyt tag 
Aalborg Kommune har fßlgende stßttemuligheder: 

¶ AKA-puljen, hvor der kan stßttes med op til kr. 50.000 
¶ Puljen til forskßnnelse og udvikling. Puljen er p¬ kr. 4,0 mio. og er beregnet til 

stßrre udviklingsprojekter. 
¶ Byfornyelsesmidler i henhold til byfornyelsesloven, og efter indstilling fra Byï 

og Landskabsudvalget.  
N¬r midler til udviklingsprojekter i forsamlingshuse skal udmßntes, prioriteres huse, hvor 
der er et hßjt aktivitetsniveau - og huse som bruges af mange forskellige foreninger mv. i 
byen som muligt.  

Forsamlingshuse, hvor aktiviteterne primÞrt er udlejningsvirksomhed til private fester, vil 
ikke kunne opn¬ stßtte. 

9. Gang- / cykelsti langs Huulmßllevej igennem skoven 
Der har vÞret fremsat ßnske om en kreativ stiforbindelse - gang-/cykelsti fra Huulmßlle-
vej 19 til Korsbjerghßjvej, da oversigtsforholdene er meget d¬rlige p¬ denne strÞkning.  
Huulmßllevej bruges faktisk af mange motionslßbere, cykelister etc.  

Landdistriktsafdelingen opfordrede samr¬det til at tage kontakt til lodsejeren om de kon-
krete muligheder, og derefter kontakte landdistriktsgruppen med henblik p¬ sparring om 
konkret projektudvikling og muligheder for at sßge midler til projektet.  

 

Trygfonden stßtter Huul MßlleTrygfonden stßtter Huul Mßlle  

Huul Mßllelaug har sßgt om en 

redningskrans til ophÞngning 

ved mßlledammen, og vores 

ansßgningen er blevet imßde-

kommet.  

Redningskrans incl. tilhßrende 

stolpe til nedgravning er allere-

de leveret, men endnu ikke sat 

op.   


